
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: lördag 16 september, 10:00. Plats: Fyrunga bygdegård 

 

Dagordning 

 

1. Thomas öppnar mötet 

 

2. Val av justerare. Bengt Larsson utses att justera protokollet 

 

3. Föregående protokoll 

Vi godkänner föregående protokoll utan åtgärd. 

 

4. Distriktets hemsida 

Bengt berättar att 60-talet nu finns utlagt på hemsidan, 70-talet planeras klart innan 

årsskiftet. Leif har också förenklat länkar och navigering. En del medlemmar upplever nya 

hemsidan som svårnavigerad, t.ex. finns protokollen under Västergötland/styrelse.  

 

5. Undertecknande av verksamhetsberättelse 2016/2017 

Vi undertecknar verksamhetsberättelsen 

 

6. Vi går igenom resultatet för 2016/17, vi gick 8000 plus jämfört med en nollbudget. Största 

orsaken är nedgång i par-kvalen och fler I-medlemmar som blev betalande. 

 

7. Budget 2017/2018 

Kassören går igenom förslaget till nästa års budget. Vi planerar för en viss återhämtning i 

DM-kvalen och på utgiftssidan en stor insats för utbildning om de nya lagarna. Det ger ett 

planerat underskott på -4000 för 2017/18.  

 

8. Rapport från SBF 

Senaste mötet var 1/9, man diskuterade juniortävlingar för 2018. Tobias Törnqvist tar över 

som ordförande i disciplinnämnden. Minibridge och material för nybörjare finns nu ute för 

användning. Har prövats bland annat på studiedag i Lidköping, Tibro planerar också 

använda minibridge i höst. Vi informeras också om att SBF planerar en höjning av 

åldersgränsen för veteraner från 60 till 65 år över 8 års tid. 

 

9. Division IV 

I Borås är det 5 lag just nu, letar efter ett 6:e lag. Lidköping kommer med två lag, totalt 8 lag 

i gruppen. I Skövdegruppen är det 6 lag. Vi spelar efter 25-0, antal brickor avgörs lokalt, 16-

20 är rekommenderat. Tävlingsledare och stöd för inmatning finns via telefon vid behov, 

svenska bridgeförbundet har även en jourhavande tävlingsledare, Tommy Andersson.  

 

10. DM Lag 2017/2018 

Vi diskuterar olika kvalgrupper, förra året hade vi 6 grupper. Alingsås har i år 12 lag, spelas 

som 3x8-brickorsmatcher över 4 måndagar. 25-0-skalan används i första omgången, sedan 

20-0. Vi planerar en grupp i Borås (6), Tidaholm (6), Lidköping (4), Tibro (4), Skövde (4).  

 

11. Nästa styrelsemöte, tisdag 31 oktober, gymnasiet i Vårgårda, 18:30 

 

  



12. Övriga frågor 

 

a. Genomgång inför årsmötet, inga motioner inkomna. Vi föreslår Christer som 

representant till riksstämman. 

b. Spelavgifternas fördelning. Flera klubbar som hanterar DM-finaler har fått 

hyreshöjningar. Idag går 40kr av spelavgiften till klubben, resten till distriktet. Ökar 

vi andelen till 50kr, så skulle intäkten till klubben bli 2500. Vi beslutar att genomföra 

den nya fördelningen, vi uppdaterar regelverket 

c. Utbildning nya TL, fråga har inkommit om steg1-utbildning. Vi diskuterar på nästa 

styrelsemöte och försöker få till en utbildningsdag under våren. Bohuslän kommer ha 

en utbildning 11:e november. 

 

13. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

 

 

 

____________________   _______________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 



Protokoll fört vid styrelsemöte med Västergötlands bridgeförbund 31 oktober 2017 

 

Närvarande: Leif Axelsson 

  Hans Brolin 

  Thomas Johansson 

  Bengt Larsson 

  Ann Ohlsson 

  Björn Westling 

 

1. Mötet öppnades. 

 

2. Bengt Larsson utsågs att justera mötets protokoll. 

 

3. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna. 

 

4. Kassören rapporterade kring distriktets ekonomi. Veteran-DM har gått bättre än budgeterat, 

medan division IV i princip följt budget. 

 

5. Division IV är färdigspelad med sammanlagt 19 startande lag i tre grupper. De tre grupperna 

vanns av Borås BA Jonas, Tidaholms BK Lars-Ove och Vårgårda BS Torgny. 

 

Följande beslut fattades om hur platser till division III fördelas. Vid fyra platser erbjuds de tre 

seriesegrarna plats i division III jämte tvåan i åttalagsgruppen som spelades i Lidköping. Om 

distriktet får en femte plats tillfaller den tvåan i sexlagsgruppen i Stenstorp/Suntak. 

 

Vid ev återbud sker förfrågningar i turordning enligt den procentuella sannolikheten att placera sig i 

respektive serie. Vid lika procentuell chans tillfrågas laget som spelat i serie med minst antal lag. 

  

Vid mötet hade endast Borås BA tackat ja till sin plats. 

 

6. Ann Ohlsson rapporterade från riksstämman. Hon berättade bl a om effekterna av EU:s 

dataskyddsförordning (GDPR), som påverkar vilken personinformation som visas på förbundets 

hemsida samt om utbildningsmaterial som förbundet tagit fram. 

 

Vid det efterföljande styrelsemötet diskuterades bl a det fortsatta arbetet med förbundets IT-system. 

Fokus ligger på implementering hos distrikt och klubbar. 

 

7. Diskussion fördes kring DM lag. En grupp har startat med tolv lag i Alingsås rapporterade 

Thomas Johansson. I Borås tror Hans Brolin på sex lag. Bengt Larsson har sex lag i 

Stenstorp/Suntak. Enligt Gullvi Högberg är det f n fyra lag i Lidköping. I Skövde arbetar Erik 

Sjöstrand för att finna ett fjärde lag, för dagen är tre lag anmälda. Störst bekymmer är det för dagen 

i Tibro där det ännu inte finns fyra lag.  

 

Utifrån de preliminära siffrorna bestämdes följande kring semifinalerna: 

- Tre lag från Stenstorp/Suntak möter tre lag från Tibro om tre finalplatser. Spelet blir i Suntak. 

- Tre lag från Lidköping möter tre lag från Skövde. Spelet blir i Lidköping. 

- Två lag från Alingsås blir direktkvalificerade för finalspel. 

- Fyra lag från Alingsås möter fyra lag från Borås om fyra finalplatser. Spelet blir i Vårgårda.  

 

8. Fråga har ställts från bl a Skara BS om det finns möjlighet att arrangera en 

tävlingsledarutbildning steg ett. VBF tar kontakt med Skara BS kring ett tänkbart datum för 

utbildning under våren. 



9. Med anledning av de förändringar som skett av bridgelagarna anser förbundet att fortbildning ska 

ske av befintliga tävlingsledare. Exakt hur detta ska ske finns ännu inte information kring varför 

frågan hänskjuts till nästa styrelsemöte. 

 

10. Nästa styrelsemöte bestämdes till 23 januari kl 18:30 i Skara. 

 

11. Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Thomas Johansson     Bengt Larsson 



Protokoll fört vid styrelsemöte med Västergötlands bridgeförbund  

23 januari 2018, 18:30 i Skara 

 

Närvarande: Bo Roos, Thomas Johansson, Bengt Larsson, Björn Westling, Ann Ohlsson, Christer 

Swenson, Hans Brolin, Gullvi Högberg 

 

1. Thomas Johansson öppnade mötet 

 

2. Bengt Larsson justerar dagens protokoll 

 

3. Föregående protokoll godkändes 

 

4. Distriktets hemsida, historiskt arkiv. 

Bengt berättar att 1970-talet är klart för publicering. Vi har också fått en årsavslutning från 

Kvänum 1950 som är inskannad. Vi kommer att öppna en sida för publicering av historiskt material 

från klubbar.  

 

5. Distriktets ekonomi 

Bengt går igenom hur vi följer årets budget, vi ligger något över budget. 

 

6. Rapport från SBF 

Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet, senaste via telefon. Tävlingskommittén har 

förändrat metoden för att höja veteranåldern. Inbjudan till SBF:s  konferens 4–5 maj om hur vi 

utbildar nya medlemmar mm, kommer skickas ut. 

 

7. Allsvenskan division III och IV 

Christer rapporterar kring vilka lag som tackat ja till platser i division III. VBF hade 5 platser och 

4 klubbar har tackat ja från DIV IV, Falköping, Skara, Borås, Hjo. Sista platsen kunde vi inte fylla. 

 

8. DM Lag 2017/18.  

Vi lottar de 12 finallagen. Lag 1–6 spelar i Skövde och Lag 7–12 i Borås och Herrljunga. 10/2 och 

17/2, avslutar sedan med två dagar i Falköping 3–4 mars. Spelordningen publiceras snarast. 

 

9. DM Lag 2018/2019 

Då det två år i rad varit svårt att fylla några av kvalgrupperna så diskuterar vi nästa spelår att slå 

samman några av grupperna i den norra delen av distriktet så att vi sammanlagt har fem grupper. 

Till kommande möte utreds frågan om hur detta påverkar semifinal- och finalspel. 

 

10. Tävlingsledarutbildning steg 1 

Bosse och Bengt får i uppdrag att planera ett lämpligt datum i samarbete med Skara BS, vi har idag 

4–5 intresserade, klarar ca 8, försöker genomföra under april/maj. Troligt datum 5 maj 

 

11. Fortbildning av tävlingsledare p g a nya bridgelagar 

Bosse, Björn och Bengt rapporterar från förbundets utbildningshelg, alla från Västergötland blev 

godkända för steg tre. Under våren skall vi anordna en fortbildning  för steg2, Bengt sammanhåller 

och bokar plats. Troliga datum slutet av maj eller början av juni. 

Christer beskriver ändringar i generella regelverket inför 2018/19, särskiljning samt 

lagmedlemmar i DM  lag.  

 

 

 

 



12. Utvärdering av spelprogrammet 2017/2018 

Diskussion kring hur årets spelprogram upplevts för att Christer ska ha med sig synpunkter inför 

nästa års spelprogram. Flera signaler inkommit att vi krockat med närliggande distrikt med våra 

DM-tävlingar. Ganska många helger bokade under hösten, DM Veteran föreslår vi flyttas till våren.  

 

13. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Lidköping, tisdag 8 maj, 18:30. Gullvi återkommer med adress och karta 

 

14. Thomas avslutar mötet 

 

 

Vid pennan 

 

 

 

____________ ______________ 

Bo Roos  Bengt Larsson 

Thomas Johansson 



Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tisdag 8 maj kl. 18:30, Örslösa 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande. Thomas förklarar mötet öppnat 

 

2. Val av justerare. Bengt väljs att justera dagens protokoll 

 

3. Föregående protokoll godkänns 

 

4. Distriktets ekonomi 

Bengt berättar att vi landar på nollresultat eller svagt minus, beror på sista medlemsredovisningen. 

Vårt slutresultat dröjer tills denna utbetalning inkommit från förbundet. Vi diskuterar nästa års 

budget, det är tydligt att klubbarnas hyresavgifter för DM-finaler stigit de senaste åren. Idag går 50 

kr/spelare av bordsavgiften till arrangerande klubb. Förslag ligger på att höja ersättningen till 

klubbarna till 60 kr/spelare. 

Vi  räknar på en förändring där vi höjer bordsavgiften i DM-lag final till 500 kr/lag.  

Finns utrymme räknas också på en sänkning av startavgiften i pardisciplinerna till 150kr/spelare. 

Utbildningarna har fungerat bra i år, finns utrymme budgeteras för fler lokala TL-utbildningar. 

 

5. DM-tävlingarnas ekonomi för klubbarna 

Diskuterades i samband med budgeten ovan 

 

6. Rapport från SBF 

Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet. En nyhet på årets bridgevecka är Strataberäkning, 

där priser delas ut i olika grupper beroende på spelkvalité i startfältet. Under rekryteringsträffen i 

Örebro provades minibridge och diskuterades hur vi rekryterar nya medlemmar. 

 

7. DM Lag 2018/2019 

Ordförandens förslag: Att de fyra norra grupperna reduceras till tre samt att kvalsegrarna får 

direktplatser till final, medan tvåor och treor spelar semifinal om övriga tre platser. De södra 

grupperna lämnas oförändrade. Vi beslutar att använda detta format 2018/19.   

 

8. Fortbildning av tävlingsledare p g a förändrade bridgelagar 

Bosse rapporterar från den fortbildning som arrangerades i Vårgårda 5 maj. Vi var 12 personer 

och utgick från förbundets material och GBF:s övningsuppgifter. Största delen ägnades åt nya lag 

23, jämförbara bud. 

 

9. Spelprogrammet 2018/2019 

Vi godkänner schemat och lägger årsmötet 15 september i Fyrunga. Div 4 planerar vi för 

Lidköping, Borås och Tidaholm/Stenstorp. Skövde planerar en jubileumstävling i oktober. Kval DM 

mixed körs 22:e oktober, final 24november. DM-lag semi spelas 19/1, vi provar Vårgårda, 

Stenstorp. DM-final lag blir 9/2 Skövde/Borås, 16/2 Herrljunga/Skövde, 2-3/3 Falköping.Kval DM 

veteran 4/3, final DM veteran 23/3 i Ulricehamn. Kval DM par blir 1/4, med final 27/4 i 

Herrljunga. Handikapplagtävling planerar vi till 11 maj, i Vårgårda. 

 

 

 

 

 



10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Ordförandens förslag: I samband med distriktets årsmöte. 10:00 15 september i Fyrunga, Kvänum.  

 

11. Övriga frågor 

Vi diskuterar eventuellt uppmuntran för ett lag som går till SM-final lag. Vi beslutar att om ett lag 

från Västergötland, bestående enbart av spelare som representerar distriktet, går till SM-final 

bekostar Västergötlands bridgeförbund bordsavgiften. 2018 är det 350kr x 6 spelare i Lag Gullvi.  

 

 

 

 

 

 

__________________                                   _______________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 

Thomas Johansson 


